
 
 
Romelanda UF  PROTOKOLL Nr 07-2013 
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda  2013-08-12  § 68 – 77 
 
 
 
Art Huvudstyrelsemöte  
Tid 18.30 
Plats Romevi 
Närvarande: Kalle Engström, Gunilla Hedin, Janne Flodin, Kjell Johansson, Annika Rolfsson, Maria 

Carlsbogård, Thomas Thunberg 
  

  Ansvarig 
 
§ 68 Öppnande 
 
§ 69 Dagordning 
 
§ 70 Föregående 
        Protokoll 
 

 
Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Dagordning godkändes. 
 
Föregående protokoll godkändes. 
 

 

§ 71 Ekonomi 
 

Bokfört till 6 juni. Flera medlemmar som inte betalat 
medlemsavgiften. Gör utdrag och stöt på aktuella medlemmar. 
En del lag har inte redovisat sina Sverigelotter. 
Kontakta kommunen för höjning av kostnaden för att 
dagbarnvårdarna hyr delar av Romevi. 
Ansökan bredband fotbollsförbundet. 
Ansökan bidrag bergvärme.  
Vilka stora utgifter återstår under hösten? Undersök och redovisa 
på nästa möte i september. 

 
Janne 
 
Janne 
Janne / 
Kalle 
Maria/ 
Janne 

§ 72 Fotboll 
 
 
 

Damlaget har precis startat höstsäsongen.  
Herrlaget fortsatt många skadade. 
F99/00 har varit på Oddebollen, var mycket uppskattat. 
P02 har varit på cup i Danmark, tog silver. 
21/8 föräldramöte fotbollsskolan. Lappar till skolan. 
Tunt med medlemmar till pojklagen.  
Sommarskolan lyckad i år igen, ca 120 deltagare. 
RUF kommer att ordna heldag med 3-mannafotboll under hösten. 

 
 
 
 
Janne 

   
§ 73 Kansli info  - ALC / Frivården, blandad kompetens, intresse m.m.  

- Sommarjobbare, 4 st. har fungerat bra. 
- RUF-info har skickats ut i juli. 
- Inbrott, 2 rutor har stulits från köket i Knarta. En mindre summa 
pengar har försvunnit från herrarnas omklädningsrum (2 ggr), 
diverse elektronik från herrarnas omklädningsrum och stora 
lokalen har försvunnit. Finns ett behov av en vaktmästarlista för att 
låsa bommen, låsa dörrar mm. Gör ett utskick för att få deltagare. 
- Belysningen konstgräsplanen kompletteras under v34. 
- Gymnastiken möte torsdag 15/8 
 

 
 
 
 
 
 
Janne / 
Maria 



§ 74 Planering Höst 
& 2014, ledare, lag, 
mm. 

Starta upp arbetet med att prata med tränarna inför nästa år. Kalle 
 
 

§ 75 Övriga frågor Kalle har bett Rudy Alvardo komma med ett förslag om hur han 
kan hjälpa oss med att söka sponsorer. Presenteras på 
styrelsemötet i september. 
 
ICA Maxi, lägre intäkter än planerat från sponsorkassen. ICA Maxi 
försöker utveckla konceptet med att man t.ex. ska kunna skänka 
panten till sin förening. RUF undersöker med ICA Maxi om F99/00 
kan arrangera en föreningsdag den 14/9. 
 
RUF undersöker intresset för en ESPORT sektion och LAN-spel 
på Romevi. Mer information kommer på hemsidan.  
 
Förslag om L-O Mattsson som föreläsare vid ledarmöte 
 
Höstmötet bestämdes till onsdag 13/11  
Städdag 21/9 
Huvudstyrelsemöte 12/8, 2/9, 7/10, 4/11 och 30/11. 
 

 
 
 
 
 
 
Annika 
 
 
Thomas 
 
 
Janne 

§ 76 Nästa möte Nästa möte måndag  2/9 klockan 18:30. 
För fika ansvarar: Kjell 
Fortsatt samtal om - RUF som anordnare av Cup/cuper!! 
                               - Fler spelare framför allt till P95-02!!  
 

 

§ 77 Avslutning Mötet avslutades 
 

 

 
 
 
   
  ……………………………..  ……………………….. 
   

Kalle Engström  Thomas Thunberg 
Ordförande   Sekreterare  


